

Help Centre

The COSICS world confuses you and you don't know where to turn? Try the Help Centre. 99C-OSICS (992-6742) is the number to call for all your system operation problems and questions. The Help Centre is the channel for enquiries and will ensure that they are dealt with quickly by the appropriate person. It can not only answer questions about functionality, but should be the channel for all your COSICS operations and maintenance requests.

Installation

Installation is proceeding on schedule. Added to the list of missions already installed (Permanent Mission in New York, Washington, Atlanta, Dallas, Detroit, and San Francisco) are Buffalo, Minneapolis and Seattle. As users are trained and the communications links are finalized, users will be able to send messages to colleagues at these missions.

Centre d'aide

Vous êtes perdu dans le monde du COSICS et vous ne savez pas vers qui vous tourner? Essayez le Centre d'aide COSICS. Appelez le 99C-OSICS (992-6742) pour tous vos problèmes avec le système d'opération et pour toutes vos questions. Le Centre d'aide COSICS peut non seulement répondre à vos questions sur le fonctionnement du système, mais il est le point par lequel devront passer toutes vos demandes concernant le fonctionnement et la maintenance du système.

Installation

L'installation se déroule selon les plans. Buffalo, Minneapolis et Seattle se sont ajoutées à la liste des missions déjà équipées (Délégation permanente à New York, Washington, Dallas, Détroit et San Francisco). Lorsque les utilisateurs auront reçu leur formation et lorsque les liens de communication seront finalisés, les utilisateurs pourront communiquer avec leurs collègues dans ces missions.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIERE DE L'AIDE AU DÉVELOPPEMENT

<u>ASSIGNMENTS</u> <u>AFFECTATIONS</u>	<u>FROM</u> <u>DE</u>	<u>TO</u> <u>À</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
Scott, J. (EX)	T & L / C & V	PSR	1990-01-02
<u>NEW APPOINTMENTS</u> <u>NOUVELLES NOMINATIONS</u>	<u>GRADE</u> <u>CLASSE</u>	<u>ASSIGNED TO</u> <u>AFFECTÉ(E) À</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
Wishari, L.	FS-1D	APC	1990-01-03
<u>SECONDMENTS/LOANS</u> <u>DÉTACHEMENTS/PRÊTS</u>	<u>FROM</u> <u>DE</u>	<u>TO</u> <u>À</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
Kirch, J. (EN-ENG)	CIDA/ACDI	Jakarta	1990-01-12
Lepage, M. (EN-ENG)	CIDA/ACDI	Bridgetown	1988-08-27

NON-ROTATIONAL EMPLOYEES/EMPLOYÉS NON PERMUTANTS

Nil/Néant